

Title (en)
Modular Saddle

Title (de)
Bausattel

Title (fr)
Selle modulaire

Publication
EP 1568654 A1 20050831 (DE)

Application
EP 04450039 A 20040226

Priority
EP 04450039 A 20040226

Abstract (en)
The saddle has a seat, a saddle tree, one saddle pad and two saddle sheets. The seat (4), the saddle tree (1), the saddle pad (2) and the two saddle sheets are connected to each other. The individual parts are coordinated with each other and each part can be exchanged by another part of the same kind. The saddle tree is the same width as a horseback, the seat (4) corresponds to the rider and the two saddle sheets (3, 3') as well as the saddle pad are adapted to a certain riding position.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen variablen, modular aufgebauten Sattel für Pferde. Er besteht aus einem Sattelsitz, einem Sattelbaum, einem Sattelkissen und zwei Sattelblättern, wobei der Sattelsitz 4, der Sattelbaum 1, das Sattelkissen 2 und die beiden Sattelblätter 3, 3' miteinander lösbar verbunden sind und wobei die einzelnen Teile so aufeinander abgestimmt sind, dass jeder Teil durch einen anderen Teil derselben Gattung ausgetauscht werden kann. Dadurch wird es erstmals möglich, dass der Sattelbaum 1 exakt an die Breite des Pferderückens, der Sattelsitz 4 exakt an den Reiter und die beiden Sattelblätter 3, 3' sowie das Sattelkissen 2 an eine bestimmte Reitdisziplin angepasst sind. <IMAGE>

IPC 1-7
B68C 1/04

IPC 8 full level
B68C 1/04 (2006.01); **B68C 1/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
B68C 1/04 (2013.01); **B68C 2001/044** (2013.01)

Citation (applicant)
DE 8417407 U1 19840830

Citation (search report)
• [XY] US 6588185 B1 20030708 - GOBLET LAURENT [FR]
• [Y] WO 03089367 A2 20031030 - KEMPSELL DAVID [GB], et al

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1568654 A1 20050831; WO 2005082773 A1 20050909

DOCDB simple family (application)
EP 04450039 A 20040226; AT 2005000062 W 20050224